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艾尔维，从自然流体曲线中汲取灵感，将流线型设计贯
穿于台面、下脚、侧柜等，打造一体的视觉体验。当窗外
飞机掠过天际，办公室同样以优雅的形态，演绎美学与
高效的平衡艺术。

Inspired by flowing lines, AirWing flows seamlessly 
from desktop to base cabinet, creating a unified visual 
presence. Just like a plane gliding past the skyline, the 
workspace exudes a quiet elegance—where aesthetics 
meet performance.

Innovative Fluid 
Aesthetics
流体美学大成 赋能澎湃创新 
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无界一体台面 Streamlined Shape 双层立体设计 Dual-Layer Design

In the journey to climb the peak, AirWing's streamlined silhouette echoes the rolling hills, coexisting and co-prospering in the 
open world, creating an ideal place for planning and strategizing.

无界双层台面突破空间桎梏，淬炼功能与美感的统一。在勇攀高峰的征途中，艾尔维以流线轮廓与绵延群山遥相呼应，在开阔天地
间共生共荣，成就一方运筹帷幄的理想之境。

揽峰入怀 运筹天地 

To take in the peaks and to operate the world
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大容量抽屉 Spacious Drawer

一体线盒 Integrated Power Box 

流线挡板 Streamlined Divider

智慧指纹锁 Smart Fingerprint Lock
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Every inch of the curves from the table body to the baffle plate draws inspiration from the aerodynamic beauty of aircraft design, 
recreated through parametric modeling and AR simulation. These flowing lines not only symbolize a break from conventional 
thinking but also offer an invisible lift that propels enterprises into the future.

桌体至挡板的每一寸曲线皆模拟飞机气动曲线的精密之美，通过参数化建模＋AR 模拟再现，既是挣脱固有思维的引力，
亦是助力企业向未来的无形升力。

流体曲线 企航未来 Fluid Curves for the Future
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突破传统支撑结构，下脚以流畅曲线自然向上延展出台面，科学计算兼顾力学稳固与视觉轻盈。
敢为人先聚财气，凭非凡洞见，探广阔天地。

贯通一体 破而后立

The T-shaped base breaks traditional structures with fluid curves extending into the desktop. 
Parametrically optimized for structural stability and visual lightness, this pioneering design dares to explore 
new horizons with insight.

Integrated Form, Transcendent Design

EAW88L/R.320220

W3200*D2200*H750(mm)

EAW88L/R.240180

W2400*D1800*H750(mm)

EAW88L/R.280220

W2800*D2200*H750(mm)

EAW88L/R.220180

W2200*D1800*H750(mm)

EAW20

W1800*D295*H8(mm)

W1400*D295*H8(mm)

W1250*D295*H8(mm)

W1050*D295*H8(mm)

产品参数   Specification

W-29B W-24B

可选色   
Optional Color

W-30B W-32B E-11 E-18

主色
Main Color

辅色 / 挡板
Auxiliary Color / Panel

材质   Material 

Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。
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